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Test takers preparing to take the GRE (Graduate Record Exam) must command a
high-level vocabulary to achieve a high score. This book is designed to teach the
definitions of 800 words often appearing on the GRE while also familiarizing test takers
with how the words are generally used in context. The book opens with a pretest that
serves as a diagnostic, then presents the word list with extensive sentence-completion
exercises. A following chapter discusses and analyzes essential word roots. The book
concludes with a detailed post-test. Answers are given for all exercises and for all
questions in the post-test.
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评论

浮云！这辈子也不要再看了！

-----------------------------
没啥特别-.-

-----------------------------
巴郎词表收词太少，不能替代红宝or三千。不过收词范围跟国内的词彙书不一样，可以
互补。

-----------------------------
800高频词和重要词根还是很给力。只是词义类比的题目有些过时了。

-----------------------------
不归路啊不归路。

-----------------------------
不仅认真地查了一大堆拉丁词源、攒了一大票同义词辨析，还发现英语里竟然有这么多
种差评、抹黑、痛批、谴责、揶揄…的说法，有点坏水上泛。

-----------------------------
看完的第N本词汇书，对词汇很是着迷。

-----------------------------
词很多，但是感觉有些词太偏不会再考了。推荐背完3k来刷一遍，有大部分重合，把不
会的补充进去就可以了。

-----------------------------
(#和G分手纪念

-----------------------------
第一本单词书



-----------------------------
Gorgeous~

-----------------------------
我读的是TOEFL那版本的，超级有用。。。花了3个月全部背出来。。看到豆瓣有这本
，搞得我好想入。。然后为了这本书，去考个GRE试试手好了((.....

-----------------------------
比MW的Builder好用

-----------------------------
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